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 :ניהאד משלב, ראש המועצה 
 

פותח את הישיבה ואני חוזר אני שלום לכולם ותודה לכל הנוכחים שבאו לישיבה  , 
על מה שאמרתי קודם, אבו סנאן בעונש , לא מאשרים לנו תוכניות מתאר , משרדי 

 הממשלה אטומים כלפינו , לא מקדמים לנו בקשות והתאגיד ולא מסכימים לשדרג 
 



 
 
 
 
 
 

רויקטים רבים בכפר, אני עם שדרוג קו תפן לנו קו מאסף צפוני , תוקעים לנו פ
 .שעובר עד כיכר עבד אלנאסר

 
 מוחמד עבאס:

אני לא הייתי בישיבה הקודמת , אני מתנגד לקו הזה, יש לי ילד חולה סרטן והעברת 
 הקו ליד בית בני זה מסוכן ואני לא מוכן לזה...

 
 מיכאל חורי:

 עם החלטת סיעתי.לאחר ששמענו את העניין ודנו בו בסיעה שלנו אני 
 

 אדיב נסרה:
 אני והחברים בסיעתי לא ראינו כל צורך וחיוניות בקו הזה.

 
 שאדי מרזוק:

הקו הזה מפריע לי ולתושבי השכונה וכל תושבי הכפר מתנגדים לו ולכן אני מצטרף 
 לאלה שיצביעו נגד הקו.

 
 האני מרזוק:

 אני שאלתי אנשי מקצוע ולא נראה לי שהקו מפריע.
 

 דה:אמל זיא
 מצפונית הקו הזה לא צריך לעבור בכפר.

 
 מאזן גדבאן ותורכי מסאלחה:

 אנו בעד הקו.
 

 כמאל אחמד:
 אני בעד הקו אפילו שקוטרו יגיע לשני מטר...

 
 מובדא מהנדס המועצה:

מבחינה מקצועית הקו לא עובר בחלקות פרטיות בכפר, וכתוצאה מעיכוב ביצוע 
 הקו אבו סנאן היא בעונש קולקטיבי.

 
 אדיב:

 האם יש פתרון תכנוני שקו זה יעבור בתוואי אחר ?
 

 מובדא:
 כן, זוהי החלופה הזולה ....

 
 ניהאד:

דונם שהופקדו בתוכנית בוועדה המחוזית והם תקועים בגלל הקו הזה...  888יש לנו  
אני מציע לאשר את הקו וזאת כדי להשתחרר מהמצב הזה של ענישה בכל התחומים 

 ...ובעונש קולקטיבי 



 
 
 
 
 

 אישור קו תפן, מי בעד ומי נגד? 1אבקש הצבעה על נושא מס' 
 

 ניהאד, תורכי , מאזן, כמאל, שאדי, האני7 בעד:
 7אמל, ג'מאל, אדיב, מוחמד, מיכאל, נדים  נגד:

 אין נמנעים7 נמנע:
 
 
 

 החלטה: 
 

בהצבעה הקולות היו שקולים , כלומר ששה בעד וששה נגד ובמצב דברים זה ולפי 
 ק בתוצאת תיקו הנושא אינו עובר ואינו מאושר.החו

 
 

 הצבעה על הפעלת חוקי העזר של המועצה המקומית.   :  2נושא מס' 
 

חוקי העזר ומסביר שחוקי העזר כבר  נושא מסביר לחברים את    :עו"ד חנא 
 אושרו בעבר במועצה וההצבעה כעת היא על מועד הפעלתם.

 
 

ושא הניקיון והסרת האשפה אשר מונחת על אנחנו נאכוף במיוחד את נ  ניהאד:
המדרכות בכפר , ישנה תופעת זריקת אשפה בתוך הכפר ע"י אנשים מחוץ 

לכפר ואנחנו נילחם בתופעה זו ונאכוף אותה בכל האמצעים על מנת להעניש 
 את העבריינים. אנחנו נאכוף את חוקי העזר הנוגעים לאיכות הסביבה.

 
 מיכאל:

 דון במדיניות הפעלת חוקי העזר הנוגעים לחנייה.מבקש למנות ועדה אשר ת
 

 אדיב:
 אני מסתייג מהפעלת חוק עזר חניית רכב ומבקש לדחות אותו לזמן מה...

 
 

 , מי בעד מי נגד ?הפעלת חוקי העזר של המועצה 2 נושא מס' הצבעה על -
 

 פה אחד7 -בעד
 אין מתנגדים7 -נגד

 7 אין נמנעים -נמנע
 
יום  08הפעלת חוקי העזר של המועצה תוך ר את לאשפה אחד הוחלט  החלטה:

 מהיום.
 

 ניהאד:
 
 



 
 
 
 
 

לרגל חודש הרמדאן  ועיד אלפיטר אני מבקש לברך את בני העדה המוסלמית בברכת 
 חג שמח .

 
 
 
 

 תודה רבה לכולכם.
 .   18:88  בשעה 10...6 היום  הישיבה אני נועל את 

 
 
 
 
 
 
 
 

             
 עו"ד וסים מוקלד, מנכ"ל המועצה     צהניהאד משלב, ראש המוע 
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